
FinansministerenFolketingets Erhvervsudvalg
Christiansborg

Den 26/9 2012

Svar på Erhvervs-, Vækst og Eksportudvalgets spørgsmål nr. 350
(alm. del) af 10. september 2012 stillet efter ønske fra Michael 
Aastrup Jensen (V)

Spørgsmål
”Vil ministeren redegøre for, om prisen på en million kroner for grunden i det 
sydlige Assens er højere eller lavere end den samlede leje, Telenor har betalt 
siden indflytningen i 1993, og hvor meget højere eller lavere prisen i så fald er?”

Svar
Ved lejekontraktens indgåelse blev der fra lejers side anmodet om, at kontraktens 
bestemmelser ikke offentliggøres, herunder lejens størrelse og regulering. Finans-
ministeriet kan derfor ikke oplyse den samlede leje, der er betalt siden 1993. Det 
kan dog oplyses, at den samlede leje ligger under 1 mio. kr. 

Der henvises i øvrigt til svar på Erhvervs-, Vækst og Eksportudvalgets spørgsmål 
nr. 349 (alm. del). 

Med venlig hilsen

Bjarne Corydon

Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget 2011-12
ERU alm. del , endeligt svar på spørgsmål 350
Offentligt


